
Referat bestyrelsesmøde d. 14/8-23 kl.19   
  
  

Deltagere: Heidi Selmer Pedersen (HSP), Bo Pedersen (BP), Jeannette Würtz (JW), Per 

Andersen (PA), Jens Dalsgaard Hansen (JDH), Jette Caludann (JC), Jesper Rasmussen 
(JER), Per Nielsen (PN), Jan Schunck (JS) 

  
Fraværende:  JER 

  

Referent: JW 
 

Ordstyrer: PN 

 

1. Status på:  

Fondssøgninger, forsikring, ladestandere, GJG 2024, bolde til DR, rettelser til hjemmesiden KIK og 

udvalg, nye tavler til klubmestre/HIO og golfring 

1) Norlys vil alene levere en gratis løsning, hvis de kan etableres ved bagrummet – denne 

løsning er ikke aktuel og løsningen må afvente fremtidige budgetter 

2) Forsikringer igennem DGU afventer status fra DGU 

3) Vedrørende fonde, afventes der de sidste tilbud på etablering af solceller – banetoilet 

afventer ansøgninger der er sendt afsted. 

4) Vedr. Puljen ved kommunen, skal vi selv komme med et tilsvarende beløb som vi søger, 

hvorfor dette ikke r aktuelt i indeværende år. 

5) Der er søgt til bolde til driving range. 

6) Vedr. GJG 2024, forhører vi om det er muligt i Kristi himmelfartsferien eller 16-18. August 

2023. (BP) 

7) KIK’er rykkes for a få sendt opdateringer til infomailen – der kan konstateres flere fejl (PA) 

8) Vedr. Tavler i klubhuset skal disse fornys – Sparekassen Danmark fonden ansøgers (BP og 

JER) 

9) Der arbejdes på et golfsamarbejde, der forventes annonceret til medlemsmødet.  

 

2. Økonomi 

- Månedsrapportering 

 

Udskydes til næste bestyrelsesmøde, således der er afstemt, hvilket pt. Ikke er 

 tilfældet grundet ferie ved bogholder og kasser. 

 

3. Medlemsundersøgelse 

a. Der er ros til maden, men åbningstiderne kritiseres – dette drøftes med Cafeen 

b. Pro-shoppen scorer lavt på åbningstider og sortiment 

c. Åbningstider på kontoret kritiseres 

d. Træningen scorer højt 

e. Ønsker om alternative sociale arrangementer og turneringer  

 



4. Personale – Lukket punkt. 

 

5. Plan for banen vintersæson 2023/2024  

- hvor meget skal banen være åben, hvilke betingelser 

Der arbejdes med klarhed over åbning af banen i vintersæsonen, baneudvalget 

 kommer med forslag til klar plan 

 

6. Forberedelse af medlemsmøde - sættes på igen i september 

- økonomi, kontingent, forventninger til vinterbane, status golfring, medlemsundersøgelsen 

Medlemsmøde arrangeres til den 13. november kl. 19.00 - annonceres i næste nyhedsbrev. 

 

7. Årshjul  

- Fælles for bestyrelsen og udvalg, så vi har et samlet overblik 

Hvert udvalg har ansvaret for at udfylde årshjulet til internt brug og et arbejdsredskab for 

 nuværende og kommende bestyrelse. 

 

8. Ansvarsfordeling - udsættes til efteråret 

Administration, bestyrelsen og de enkelte udvalg 

 

9. Markering af jubilæum 

Standerstrygning og jubilæum afvikles som en samlet turnering (BP) Efterfølgende besluttte, 

 at jubilæumsfesten udskydes til sæsonstart, og afvikles i samarbejde med baneejer. 

 

10. Evt. 

a. Julefrokost med medarbejderne 

i. Bestyrelsen inviteres til julefrokost privat i år 

b. Kommende bestyrelsesmøder; 12.9, 10.10, 7.11,  

c. Greenfee og sammenlægning af tee tider – tages med på kommende 

bestyrelsesmøde 

d. Proernes match 

i. Vedrørende Hole-in-one præmien, arbejder Bo på en løsning 

e. Der har i weekenden været udfordringer med buggys, der ikke var booket korrekt, så 

personer der har booket, ikke har kunnet få deres bestilte buggy. 

f. Der har været forespørgsel på om vi vil være med i knæk cancer ugen – det er 

udgiftsneutral, men banen skal blokeres, Den 15. oktober 2023 – der er opbakning 

hertil (BP) 



 

 

 


